



# Guangren Elementary School

Grade 3 Semester 2 Newsletter Week 20 June 24th- June 28th, 2024

光仁國小 ESL 雙語班週報-三年級

第二學期第二十週 六月二十四日-六月二十八日

Dear Grade 3 Parents,

Finally, the academic year is over! It has been a pleasure to have your kids in our ESL classes this year. We are proud of their progress, and we wish them all the best of luck in Grade 4. Happy summer vacation!

Sincerely,

Grade 3 Teachers

親愛的三年級家長：

一個學年結束了！很高興您的孩子今年能夠參加我們的 ESL 課程。我們為他們的進步感到驕傲，祝他們四年級一切順利。

真摯地

ESL 三年級外師團隊



## Summer Reading Routine

We highly encourage students to read in English for 20 minutes a day in English in the summer. By reading for 20 minutes a day in English, the students will be able to practise their English, learn new English vocabulary, and become familiar with a range of English grammar. To help with this goal, we have provided some online resources for at home reading below. Alternatively, the Taipei Public Library in Daan District has a large selection of English books for children and adolescents. The library would be a great place to pick-up some books for your student to read at home.



## 暑期閱讀常規

我們強烈鼓勵學生在暑假期間每天進行 20 分鐘的英語閱讀。透過每天 20 分鐘的英語閱讀，學生將能夠練習英語、學習新的英語詞彙並熟習一系列英語文法。為了幫助實現目標，我們在下面提供了一些在家閱讀的線上資源。另外，大安區的台北公共圖書館為兒童和青少年提供了大量精選英文書籍。圖書館是為您的孩子挑選一些書籍在家閱讀的好地方。

## At-Home Resources 在家學習資源



<https://learnenglishteens.britishcouncil.org/skills/reading>

### **British Council Teens**

Students can use this website to read articles and complete comprehension activities.

#### **英國青少年文化協會**

學生可以使用該網站閱讀文章並完成理解活動。



<https://newsela.com/>

### **Newsela**

Students can use this website to read articles and complete comprehension activities.

#### **新聞社**

學生可以使用該網站閱讀文章並完整的理解。



[https://breakingnewsenglish.com/index.html#google\\_vignette](https://breakingnewsenglish.com/index.html#google_vignette)

### **Breaking English News**

Students can use this website to read articles and complete comprehension activities. They can also listen to text to hear how the words sound.

#### **英語新聞快報**

學生可以使用該網站閱讀文章並完整的理解。他們也可以聽正文，聽聽單字的發音。



<https://readtheory.org/>

### **Read Theory**

Students can use this website to read articles and complete comprehension activities. By completing activities, they will advance their skills.

#### **閱讀理論**

學生可以使用該網站閱讀文章並完理解活動。透過完成活動，他們將提高他們的技能。



<https://kids.nationalgeographic.com/animals>

## National Geographic Kids

Students can use this website to review the animal classifications they learned in class this year.

### 國家地理兒童

學生可以使用這個網站回顧今年在課堂上學到的動物分類。

### 📢 Learning A-Z 例行性維護公告 📢

Raz-Plus、Raz-Kids 和其他 Learning A-Z 旗下平台，即日起★每月最後一個星期六★ 9am-12pm，將進行系統例行性維護，如有提前完成會及早恢復。

維護期間，教師及學生暫時無法登入管理後台或 Kids A-Z APP、網頁，如造成不便敬請見諒🙏

(6月預計於台灣時間 6/29(六) 上午 9am-12pm 進行維護。)

代理商 mangoSTEEMS TW 敬上



[http://classweb.kjes.tp.edu.tw/ESLC\\_LASS/modules.php?op=loadmodule&name=main&file=index&func=defpage](http://classweb.kjes.tp.edu.tw/ESLC_LASS/modules.php?op=loadmodule&name=main&file=index&func=defpage)

## ESL 電子聯絡簿

所有 ESL 班最新消息將公佈於此網頁，歡迎家長多加利用。

以下更新：

- 113 學年度上學期英語展能計畫實施辦法
- 112 學年度下學期週報統整 (113 學年度字彙達人範圍)